
Goeiemorgen iedereen,  

Ik ben blij jullie hier te mogen ontmoeten, ik ben ook blij dat de partijtop van N-
VA naar Oostende is afgezakt.  Met hun aanwezigheid onderstrepen ze het 
belang van deze verkiezingen, ook voor Oostende. 

Want laat er geen twijfel over bestaan: ook in Oostende is er nood aan de 
kracht van verandering. 

Tot op vandaag minimaliseert het stadsbestuur het veiligheidsprobleem.  Men 
heeft het steeds over die kleine criminaliteit.  Maar de vele slachtoffers van 
diefstal of een inbraak in hun wagen, weten wel dat die kleine criminaliteit 
grote hinder met zich meebrengt.  Voor ons is er geen onderscheid tussen 
kleine en grote criminaliteit.  N-VA wil in Oostende élke vorm van criminaliteit, 
groot of klein, kordaat aanpakken.   

Steevast wordt het onveiligheidsgevoel door de socialistische burgemeester 
afgedaan als een ingebeelde ziekte.  Welnu wanneer mensen bepaalde 
plaatsen gaan mijden, dan is dat een echt probleem.  Wanneer de reputatie 
van de stad lijdt onder dat veiligheidsprobleem, dan is dat een echt probleem 
met echte gevolgen.  Gevolgen voor de inwoners en voor de handelaars.  Dan 
mag je nog met 101 plannen voor de horeca en het toerisme komen 
aandraven, wanneer onze stad niet veilig is, wanneer onze stad de reputatie 
heeft van onveilig te zijn, dan hebben die plannen allemaal weinig zin. 

Daarom willen we met N-VA, dat veiligheid vanaf nu voor elk beleidsdomein, 
voor elke stadsdienst een absolute prioriteit wordt.   

Agenten willen we veel meer in het straatbeeld zien.  Blauw meer op straat.  De 
openingsuren van de wijkkantoren willen we gevoelig uitbreiden en een 
moderne politie moet beschikken over moderne hulpmiddelen: vaste en 
mobiele bewakingscamera’s maar ook camera’s met nummerplaatherkenning 
op élke invalsweg naar Oostende.  GAS-boetes willen we maximaal gebruiken 
tegen criminaliteit en overlast waartegen ze kunnen worden gebruikt, en niet 
zoals nu, enkel om de brave automobilist te pesten. 

Want die brave automobilist die heeft het hier niet onder de markt.  Omdat het 
stadsbestuur tot op vandaag weigert om de tering naar de nering te zetten, 
omdat het huidig stadsbestuur weigert om transparant te besturen en zich niet 



beperkt tot haar kerntaken, zijn naast de eigenaars van een woning, de 
automobilisten melkkoeien van dienst.   

Daarom kan ik nu al aankondigen dat we binnenkort een ambitieus parkeerplan 
zullen lanceren.  Een parkeerplan dat parkeren goedkoper maakt en tegelijk de 
rotatie in de binnenstad garandeert.  Samen met grote, nieuwe randparkings 
dichtbij het centrum moet dat onze stad weer aantrekkelijker en 
klantvriendelijk maken voor inwoners, handelaars en bezoekers.  N-VA wil een 
betaalbaar parkeerbeleid mét visie. 

Jonge actieve Vlamingen vinden hun weg niet naar Oostende, of ze gaan hier 
weg.  Of het nu om wonen of kinderopvang gaat, N-VA wil absolute voorrang 
geven aan jonge en actieve gezinnen.  Zij zijn het die onze stad sterker kunnen 
maken, zij zijn het die Oostende opnieuw een gezonde sociale mix kunnen 
geven. 

Daarom ben ik heel blij dat ik vandaag Charlotte Verkeyn mag voorstellen als 
één van onze nieuwe kandidaten voor N-VA.  Charlotte is 23, geboren en 
getogen in Oostende en pas afgestudeerd als juriste.  Charlotte draagt de stad 
in haar hart en blijft na haar studies gelukkig wel in Oostende.   Ik vind het ook 
erg knap dat ze haar nek uitsteekt en een engagement opneemt voor haar 
leeftijdsgenoten, zodat velen net als zij, in Oostende kunnen blijven werken en 
wonen. 

Een tweede kandidaat die ik aan jullie wil voorstellen is Steven Nagels.  
Opnieuw een geboren en getogen Oostendenaar.  Als dertiger en papa van 
drie, maar ook als ondernemer is hij er van doordrongen dat we Oostende ook 
economisch aantrekkelijker moeten maken.  Alleen door meer ruimte voor 
ondernemerschap kunnen we van Oostende een welvarende stad maken en 
kunnen we ook de Oostendenaars welvarend maken. 

Tot slot, ben ik zeer blij dat ik Werner Verbiest aan jullie mag voorstellen.  
Werner bracht z’n jonge jaren door op de Vuurtorenwijk.  Daarna ging hij op 
Mariakerke wonen, waar hij nu nog woont.  Werner is al 30 jaar actief achter 
de schermen in onze partij.  Eerst bij de Volksunie, later bij N-VA.  Beroepshalve 
is hij als ingenieur zaakvoerder van het Oostendse studiebureau Plantec.  De 
verregaande politieke inmenging van een lokale overheid die alle touwtjes zelf 
in handen wil houden, is hem een doorn in het oog.  Ik ben zeer blij dat hij zich 



ook engageert, om mee werk te maken van een transparant bestuur dat zich 
niet met alles en nog wat moeit, maar ruimte laat aan ondernemers, 
vrijwilligers en verenigingen om hun rol voluit te spelen. 

Werner, Charlotte en Steven, ik ben echt blij dat ik als lijsttrekker op jullie mag 
rekenen om samen, met de ganse ploeg, een nieuwe wind van verandering 
door Oostende te laten waaien. 

 


